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Ç�s trist veure al terra burilles al terra, i d'una manera especial en els llocs

on s'ha d'estar fent esperaÈ

ÇProposo posar cendrers en punts com a parades

d«autobusÈ

Professors d«angl�s indignats!

A�da Codina Cam� Sant Hilari Sacalm

Diferents estudis af irmen que vivim en un pa�s on el nivell d«angl�s

�s a la cua de la Uni� Europea. Sembla, per�, que ens hi h�gim acostumat i, f ins i tot, resignat ja que des

d«ensenyament no es fa visible que hi hagi una gran preocupaci� respecte l«ensenyament de l«angl�s.

Mentre que per a totes les assignatures de secund�ria un professor necessita haver superat uns estudis

universitaris relatius a la mat�ria per poder impar tir-la, qualsevol professor llicenciat o graduat en qualsevol

carrera d«humanitats pot impar tir l«assignatura d«angl�s si acredita el nivell C1 en la llengua; passant, moltes

vegades, per davant de f il�legs i traductors-int�rprets, els quals hem dedicat la nostra carrera a l«estudi de la

llengua.

El Depar tament no diferencia un f il�sof o historiador amb el nivell C1 d«angl�s d«un f il�leg que ha estudiat la

llengua des de diverses dimensions, obtenint un ampli coneixement d«aquesta, de la seva literatura i cultura. Els

especialistes d«angl�s, doncs, no tenim cap prioritat a l«hora de ser nomenats per treballar a un centre de

secund�ria com a professors d«angl�s. Aquest fet genera frustraci� i impot�ncia entre els que hem triat aquesta

llengua i ens hem preparat per ensenyar-la, ens fa sentir que els nostres estudis s�n menystinguts pel

Depar tament.

Com pot ser que es reconegui l«especialitat amb un nivell d«angl�s que no engloba un estudi complet de la

llengua i que moltes vegades pot resultar insuf icient i, f ins i tot, inferior al d«alguns dels seus alumnes?

Analitzant la situaci�, potser no �s tan estrany que els nostres alumnes no tinguin un nivell d«angl�s del qual

puguem presumir. Demanem qualitat d«ensenyament, que la normativa prioritzi els nivells m�s alts de

coneixement, que la normativa sigui coherent.

Les proves PAU

Anna Ribalta Cebri� LLAMBILLES



La Pili Turon, redactora d«educaci� i d«acci� social del Diari de Girona, el 17-02-17 va escriure un ar ticle sobre les

Proves d«Acc�s a la Universitat (PAU), les quals han provocat un marem�gnum a tots als alumnes de

segon de batxillerat d«aquest pa�s.

Em va agradar molt el seu ar ticle i, com a persona afectada directament, he necessitat opinar sobre la nova

normativa.

Aquest tema ha sigut molt criticat per la indecisi� del nou funcionament. Aquest dicta que a cada modalitat de

batxillerat li toca una assignatura obligat�ria en qu� abans es podia escollir a la fase espec�f ica. Per una banda

no trobo correcte canviar l«estructura a mig curs. Aix� pot perjudicar els alumnes que aquesta assignatura no �s

el seu punt for t i per tant no tenien la intenci� d«escollir-la. Tamb� afecta els estudiants que pretenien fer-la a la

fase espec�f ica, per tal que els afavor�s a la nota.

Per altra banda considero molt positiu que a causa dels canvis or togr�f ics executats fa uns mesos per l«Institut

d«Estudis Catalans, les proves que es realitzin en aquesta llengua donaran per v�lid tant l«�s de la norma antiga

com la de la nova. A m�s, l«examen ser� sotm�s a una doble correcci� per tal de donar la m�xima garantia a

l«alumnat.

Pels motius anteriors s«hauria de mantenir l«estructura de l«any passat, ja que canviar-la a mig curs, tal com ho

explica a l«ar ticle de Pili Turon, �s una falta de respecte cap a l«alumnat perqu� dif iculta obtenir una nota alta.

Li agrairia que publiqu�s aquesta car ta al seu diari per tal de conscienciar del perjudici que ens suposa la

normativa de les proves PAU d«aquest any.

Aprof ito per saludar-lo cordialment i felicitar-lo per la professionalitat de la seva publicaci�. Moltes gr�cies per la

seva atenci�.

Nota d«agra�ment

M. Teresa Boix Mora girona

Davant la impossiblitat d«agrair personalment les mostres de condol rebudes per la defunci� del nostre estimat



pare, Pere Boix Camprodon, volem transmetre-us mitjan�ant aquest diari, la nostra gratitud. Igualment,

gr�cies al Dr. Campos, a la seva infermera i a tot l«equip de Pades per la seva professionalitat.

Girona neta

Gemma Mira Buss� GIRONA

Estic for�a orgullosa de la meva ciutat, Girona, per� crec que hi ha petits detalls que encara espatllen una

mica la seva imatge.

Per sor t sembla que cada dia hi ha menys fumadors, per�, desafor tunadament, els que encara queden, s�n una

mica deixats. Reconec que tenen una cer ta par t d«excusa en pensar qu� poden fer de la resta de cigarreta

encara encesa que tenen a les mans.

�s trist veure al terra de les voreres burilles de tota mena, i d«una manera especial en els llocs on s«ha d«estar

una mica fent espera.

Aquests �ltims llocs s�n en especial les parades de l«autob�s, on es t�pic veure el fumador o fumadora que

escura la seva cigarreta f ins a l«�ltim moment de pujar al vehicle, i �s llavors quan tira la burilla al terra.

Jo proposaria posar cendrers en llocs puntuals de la ciutat, com podrien se les anomenades parades de

l«autob�s, aprof itant al mateix temps que en aquest punts de parada es posessin tamb� papereres, ja que de la

mateixa manera que es tira la burilla, el mateix passa amb el petits embolcalls, tals com els paquets de tabacs

buits, o com el paper que embolica un caramel i altres llaminadures.

Si al mateix temps se«n posessin en les papereres actualment existents per tota la ciutat, ja que aquestes

podrien servir com a supor t del nou servei, crec que tots el gironins ens felicitar�em d«aquesta iniciativa. I la

soluci� no seria gaire cara.

Pensem que fa uns anys, segons m«explica el meu avi, tampoc hi havia papereres i tothom tirava els papers al

terra. Ara aix� ja quasi no passa; hem millorat en la nostra consci�ncia de la neteja ciutadana. Crec que un pas

m�s seria el proposat.
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